
 

 

 

 

Referat Kontaktrådsmøde Bo & Aktivitet 
 

Dato: Tirsdag 26. november 2024 kl. 19-21 

Sted: Bostedet Møllemærsk, Seniorgruppen eller 3. sal Øst (vil stå på døren til seniorgr. hvor 
vi er) 

Ordstyrer: Linda Graversen  

Referent: Dorte Kjer Jepsen 

Mødedeltagere:  Dorthe Fynsk, Nikolaj Christensen, Anne Malene Worthmann, Michael Just, 
Michael S. Voss, Lone Hoffmann, Inge Lise Jessen, June Hougaard, Linda Graversen, Dorte 
Kjer Jepsen, Ernst Hybsmann, Karin B. Hansen. 

Afbud: Michael S. Voss. Michael Just  

 

Præsentations  

1. Gennemgang og godkendelse af referat fra 9 april 2024. 
- Karin har kontaktet Gauda og hun gør opmærksom på at det ikke er en 

rejseforsikring men en afbestillings forsikring som man kan bestille. Dette er 
skrevet forkert i feriekataloget. Man er forsikret med ens gule sygesikrings kort 
når man rejser i DK. Det er meget nemt at få en afbestillingsforsikring og var 
ikke dyrt fortæller hun.  
Ledelsen melder dette ud til hele Bo & Aktivitet i morgen.  
Referatet er ikke lagt på hjemmesiden, dette følges der op på og feriekataloget 
rettes til, næste gang det sendes ud.   

 
2. Gennemgang og godkendelse af dagsorden 

- Godkendt  
 

3. Nyt fra: 
 

Formand, evt. nyt fra socialudvalgsmøde 

 
- Der er politisk blevet besluttet at der kommer en feriedag mere.  
- Der er afsat penge til et projekt- Med på holdet- som skal sikre at borgere får 

samme muligheder som andre i foreningslivet.  
- Der er i budget afsat penge til en idrætsdag mere.  



 

 

- LEV har arrangeret Julegudstjeneste i Sankt Nikolai kirke den 4.12.2026, der er 
pt kun 5 tilmeldte. Bo & Aktivitet udsender invitationen igen.  

- LEV udsender et årshjul med arrangementer i starten af 2025.  
- LEV planlægger et valg møde igen næste år i cafeen- Bo & Aktivitet er itvivl om 

vi må lægge hus til, dette undersøger Dorte.  
 

Ledelsen i Bo & Aktivitet 
Der er bevilliget en ekstra idrætsdag som vi påtænker at lave om til Bo & Aktivitet Run. Som 
skal være et motionsløb (gå og løberuter) ala Royal Run som vi vil træne op til.  

 
Linda fortæller om den tragiske ulykke på Engvej, hvor en borger desværre er druknet i den 
nærliggende Å. Borgere og personale hare håndteret situationen professionelt og der taget 
godt hånd om alle hele vejen rundt.  

 
Bo & Aktivitet har indgået en aftale med tryghedspolitiet omkring undervisning af borgere og 
personale i forhold til online sikkerhed.  
              
Status på ledige pladser:  
              2 ledige boliger i Tinglev  
              1 ledig bolig på Møllemærsk 
 
Fra næste årer Møllemærsk godkendt til 2 §107 boliger, som er 1 værelses lejligheder, som er 
tiltænkt unge borgere som en slags afklaring af støttebehov.  
 
Cafeen har fået godt gang i mad ud af huset, god udvikling igang. 
               
   
Øvrige medlemmer 
Ernst (LEV ) fortæller at der har været arrangeret en Hawaii fest i svømmehal Arena som var 
en stor succes. Det var aktiviteter som sauna GUS, vand gymnastik, løbebane på vandet. Det 
var sjovt både for dem der var med i vandet og dem der så på.  
Der var ca. 40 borgere deltagere. Der er et håb fra LEV om at man næste år er endnu flere der 
vil deltage. Medarbejder siden fortalte at de har opfordret borgerne til at deltage og 
forhåbentlig kan de 40 der deltog fortælle de gode historier så endnu flere kan deltage næste 
år.  
Næste år bliver der afholdt et lignende arrangement den 24.10.2025 hvor temaet er Indianer 
og Cowboy.  

 
  

4. Tema punkt. 
A: Hvordan går det med implementeringen af Velfærdsteknologien (IBG)? 
     Er pårørende kommet nærmere på en opkobling? 
 

Forventeligt i løbet af næste år vil pårørende været koblet op på IBG.   
 
B: Hvad er status omkring en ny brandteknisk godkendelse af cafeen på Møllemærsk,                        
som muliggør mere end 50 gæster til arrangementer? 

 



 

 

 Cafeen er blevet godkendt til 150 personer.  
 
 
 

5. Gennemgang af eventuelle beslutninger 
 
 

6. Eventuelt 
Udkastet til Bosteds strategien er udleveret og der er informeret om at Kontaktrådet kan 
komme med en udtalelse senest den 16. 12.2024. 
Karin og Ernst sender deres kommentarer til udtalelsen til Dkje@aabenraa.dk og Lise og 
June gør det samme senest 15.12.2024 og Dorte sørger for at sende udtalelserne videre.  

 

 

Punkt til næste gang er IA 2025.  

 

Næste år afholdes møderne:   

Den 9.4.2025 

Den 26.11.2025  
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